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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL(?

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnöke

Helyben

Tiszteli Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szólót 0!2014 .
(11 . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Kereshet-e a magyar egészségügyi dolgozó annyit, mint cseh kollégája? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az 1001 orvos hálapénz nélkül csoport aggályosnak találta, hogy 2016 . április 18-án az
Országgyű lésben Matolcsy György jegybankelnök úr a közelmúltban megszavazott S milliós
havi bére mellett úgy érvelt : az megfelel cseh kollégája keresetének és hibás gondolkodás az ,
mely szerint cseh kollégájánál rosszabbul dolgozna, igy kevesebbet érdemelne .

A fentiekkel összefüggésben, az 1001 orvos hálapénz nélkül nev ű csoport kérését
treljesitve kérem Öntő l az alábbi kérdések megválaszolását :

A magyar egészségügyi dolgozók dolgoznak-e úgy és érdemelnek-e annyit, mint cse h
kollégáik?

Tervezi-e a kormány a készülő költségvetésbe a beépíteni magyar egészségügy i
dolgozók bérének olyan mérték ű emelését, hogy az elérje cseh kollégáik keresetét ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest. 2016. április 21 .
Szabó Timca

Független országgyűlési képviselő
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